



នៅពេលនរណាម្នាក់កំពុងប្រឈមមុខនឹងស្ថានភាពជំងឺធ្ងន់ធ្ងរអារម្មណ៍ គឺគ្មានអ្វីនៅសេសសល់បន្តិច។

ដូច្នេះអ្នកជំងឺ និងលោកគ្រូ/អ្នកគ្រូពេទ្យ របស់គាត់ប្រាកដជាចង់ដឹងច្បាស់ថា ពួកគេកំពុងពិនិត្យពិចារណារាល់ជំងឺដែលមាន នៅពេលពួកគេធ្វើការសម្រេចចិត្តជំរុញប្រយ័ត្នទាក់ទងនឹងសុខភាពរបស់អ្នកជំងឺ។

តើអ្នកណាមានសិទ្ធិទទួលបាន ?

អ្នកអាចចូលប្រើសេវាកម្មនេះប្រសិនបើអ្នកបានទិញសេវាធានារ៉ាប់រងជាមួយធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិត ដោយ អិលធី ឡាយហ្វី ដែលផលិតផលផ្តល់សិទ្ធិឱ្យអ្នក ទទួលបាននូវសេវាកម្មប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ របស់ MediGuide ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យឃើញថា មានជំងឺណាមួយ ដែលផ្តល់ដោយ MediGuide ។

រក្សាការសម្ងាត់

រាល់ការពិភាក្សា និងការឆ្លើយឆ្លងដែលកំពុងបន្តជាមួយ MediGuide នឹងរក្សាការសម្ងាត់បំផុត។

MediGuideប្រកាន់ខ្ជាប់នូវវាលក្ខណៈការពារទិន្នន័យដែលអាចអនុវត្តបាននៅពេលផ្ទេរកំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្រនិងព័ត៌មានលម្អិត។

ដូចគ្នានេះផងដែរ ក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងមិនចូលរួមក្នុងដំណើរការនៃការយល់ឃើញសេវាកម្មប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរទេ ហើយក៏មិនមានសិទ្ធិទទួលបាននូវកំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្រ ឬក៏ការយល់ឃើញសេវាកម្មប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រ ទីពីរផងដែរ។

តើតម្លៃប៉ុន្មាន ?

អតិថិជនដែលមានសិទ្ធិទទួលបានការស្នើសុំ ឬ ទទួលបានការពិនិត្យឡើងវិញពី MediGuide គឺឥតគិតថ្លៃ។ អតិថិជនដែលមានសិទ្ធិទទួលបានសេវាកម្មនេះច្រើនជាង តាមដែលលោកអ្នកចង់បានដោយមិនចាំបាច់ចំណាយបន្ថែម។

ក្រុមហ៊ុន ដាយ អិលធី ឡាយហ្វី អ៊ិនស្ត្រីនស៍ (ខេមបូឌា) ម.ក
អគារវឌ្ឍនៈកាតីតាល ជាន់ទី 06 ការិយាល័យលេខ 0601 & 0610-0612, 66 មហាវិថីព្រះមុនីវង្ស សង្កាត់វត្តភ្នំ ខណ្ឌដូនពេញ រាជធានីភ្នំពេញ ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

កំណត់សម្គាល់សំខាន់ៗ

- ▶ ម៉ោងធ្វើការ គឺចាប់ពីម៉ោង ៩.០០ ព្រឹកដល់ ៦.០០ ល្ងាច ពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ ។
- ▶ សេវាប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រ គឺជាសេវាកម្មតែមួយគត់ និងមិនទូទាត់លើថ្លៃចំណាយលើការព្យាបាលដែលបានណែនាំទេ ។
- ▶ សេវាកម្មនេះផ្តល់ជូនដោយឥតគិតថ្លៃទាំងស្រុង និងផ្តល់ដោយ MediGuide ជាអ្នកផ្តល់សេវាកម្មដល់ម្ចាស់បណ្ណាធានារ៉ាប់រងទាំងអស់នៃរាល់គម្រោងធានារ៉ាប់រងរបស់ក្រុមហ៊ុន ដាយ អិលធី ឡាយហ្វី ។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម

023 955 333

លេខទូរស័ព្ទមិនគិតថ្លៃ ៖ **1800 201 202**

www.dai-ichilife.com.kh | daiichilife.cambodia



មិនចាំបាច់ចំណាយប្រាក់ដើម្បីស្នើសុំ ឬ ទទួលបានសេវាប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ



Dai-ichi Life
នៅក្បែរអ្នកជានិច្ច

ដាយ អិលធី ឡាយហ្វី អ៊ិនស្ត្រីនស៍ (ខេមបូឌា) ម.ក
ក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិតនាំមុខគេមកពីប្រទេសជប៉ុន

**ដោយ អុំឈិ ឡាយហ្វី ផ្តល់នូវសិទ្ធិដើម្បីទទួលបានសេវាប្រឹក្សា
យោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ លើលក្ខខណ្ឌរបស់អ្នក សម្រាប់
ភាពស្ងប់ចិត្តរបស់អ្នក**

យើងផ្តល់ជូនអតិថិជនរបស់យើងនូវឱកាសដើម្បីស្វែងរកភាពស្ងប់ចិត្តបន្ថែមទៀត
នៅក្នុងស្ថានភាពសុខភាពរបស់ពួកគេដោយភាពរីករាយដែលអតិថិជនរបស់យើង
មានទំនុកចិត្ត និងភាពច្បាស់លាស់ថា "នេះជាជម្រើសល្អបំផុតសម្រាប់ខ្ញុំ"
ទាក់ទងនឹងការព្យាបាលស្ថានភាពសុខភាពរបស់ពួកគេ។

តើអ្នកណាជា MediGuide ?

MediGuide គឺជាក្រុមហ៊ុនដែលមានមូលដ្ឋាននៅ ដេឡាវេស សហរដ្ឋអាមេរិក
ដែលបានបង្កើតខ្លួនឯងជាអ្នកនាំមុខនៅលើពិភពលោកក្នុងសេវាប្រឹក្សាយោបល់
វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ នៃវិជ្ជាជីវៈពេទ្យ។ MediGuide មានវត្តមាននៅគ្រប់ទីផ្សារ
សំខាន់ៗទូទាំងសកលលោក ដែលមានអតិថិជនរាប់លាននាក់នៅជាង ៤០
ប្រទេស។

**តើអ្វីទៅជា សេវាប្រឹក្សាយោបល់
វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ ?**

សេវាប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីររបស់យើង គឺជាសេវាកម្មពិសេសមួយគ្មាន
ពីរ។ អតិថិជនដែលត្រូវបានគេធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យថា មានជំងឺដែលអាចការពារបានថា
មានរោគវិនិច្ឆ័យ និងផែនការព្យាបាលរបស់ពួកគេ ត្រូវបានវាយតម្លៃដោយអ្នក
ជំនាញវេជ្ជសាស្ត្រ ដែលទាំងនោះស្ថិតនៅក្នុងផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រវេជ្ជសាស្ត្រ
នៅទូទាំងពិភពលោក។ សេវាកម្មនេះត្រូវបានគ្រោងទុកដោយ MediGuide
ដែលបានបង្កើតជាអ្នកដឹកនាំពិភពលោកក្នុងវិស័យ សេវាប្រឹក្សាយោបល់
វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ ។

ផ្ទុយពីការប្រឹក្សាជាមួយវេជ្ជបណ្ឌិតម្នាក់ពិនិត្យឯកសារវេជ្ជសាស្ត្រមន្ទីរពេទ្យរបស់
MediGuide ជាមួយ "ក្រុមពិគ្រោះយោបល់" ។

សេវាកម្មប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរផ្តល់ជូនអតិថិជននូវព័ត៌មាននិងដំបូន្មាន
យ៉ាងទូលំទូលាយ ដើម្បីជួយពួកគេធ្វើការសម្រេចចិត្តលើបញ្ហាសុខភាពរបស់
ពួកគេ។

ហើយដោយសារពេលវេលាដ៏មានសារៈសំខាន់ គំនិតយោបល់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រជា
ធម្មតានឹងត្រូវផ្តល់ជូនជាលាយលក្ខណ៍អក្សរក្នុងរយៈពេលដប់ថ្ងៃនៃថ្ងៃធ្វើការ។ ជំងឺ
ធ្ងន់ធ្ងរជាផ្នែកមួយ ហើយភាពស្ងប់ចិត្តនៅពេលនេះគឺសំខាន់ ដើម្បីធានាថា
អ្នកអាចធ្វើការសម្រេចចិត្តបានល្អបំផុតសម្រាប់ស្ថានភាពរបស់អ្នក។

**តើសេវាកម្មប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរដំណើរការ
យ៉ាងដូចម្តេច ?**

សូមឆ្លងកាត់ 6 ជំហានដោយ៖



អតិថិជនត្រូវបានគេធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យថា
មានជំងឺមួយដែលត្រូវបានចាត់ចែងដោយ
សេវាកម្មប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ



អតិថិជនត្រូវតែចុះហត្ថលេខាលើទម្រង់យល់ព្រម
ចំពោះការចេញផ្សាយកំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្រនិង
ព័ត៌មានលម្អិត។ បន្ទាប់មកត្រូវពេទ្យនឹងរៀបចំ
កំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នកជំងឺដែល
ពាក់ព័ន្ធនឹង MediGuide ។



អ្នកជំងឺនិងវេជ្ជបណ្ឌិតជ្រើសរើសមជ្ឈមណ្ឌល
វេជ្ជសាស្ត្រដែលពួកគេចង់ប្រើសម្រាប់សេវា
ប្រឹក្សាយោបល់វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ នៅក្នុងបញ្ជី
លេខ ៣ ដែលបានផ្តល់ជូន



អតិថិជនហៅទូរស័ព្ទទៅកាន់ MediGuide
ជាមជ្ឈមណ្ឌលសេវាកម្មនៅក្នុងស្រុក៖ 023
955 666 ដើម្បីផ្តល់សិទ្ធិ និងបន្ទាប់មក
ទាក់ទងទៅកាន់សេវាកម្មប្រឹក្សាយោបល់
វេជ្ជសាស្ត្រទីពីរ តាមរយៈ MediGuide



MediGuide នឹងកំណត់មជ្ឈមណ្ឌល
វេជ្ជសាស្ត្រចំនួនបី ដែលមានដើម្បីផ្តល់
ការពិនិត្យឡើងវិញនិងផ្តល់ជម្រើសដល់
អ្នកជំងឺនិងវេជ្ជបណ្ឌិត



ក្នុងរយៈពេល ១០ ថ្ងៃក្នុងថ្ងៃធ្វើការ បន្ទាប់ពី
ទទួលបានទាំងអ្នកជំងឺនិង/ឬគ្រូពេទ្យនឹងទទួល
បានការពិនិត្យជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពីមណ្ឌល
វេជ្ជសាស្ត្រដែលបានជ្រើសរើសនៃការធ្វើ
រោគវិនិច្ឆ័យច្បាប់ដើម និងផែនការព្យាបាល
ដែលត្រូវបានស្នើឡើងដើម្បីការពារទិន្នន័យ



**វិធីសាស្ត្រនេះនាំមកនូវអ្នកជំនាញខុសៗគ្នាជាច្រើន
មកពីមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជសាស្ត្រឈានមុខគេពិភពលោក
ដែលពួកគេម្នាក់ៗនាំមកនូវជំនាញឯកទេសដើម្បី
ពិនិត្យអ្នកជំងឺតែមួយ ...**